

Title (en)

Tennis net accessory for training purposes.

Title (de)

Zusatvorrichtung für Trainingszwecke an einem Tennisnetz.

Title (fr)

Accessoire d'entraînement monté sur un filet de tennis.

Publication

EP 0060485 A1 19820922 (DE)

Application

EP 82101826 A 19820308

Priority

DE 8106783 U 19810310

Abstract (en)

An auxiliary installation is disclosed for tennis training at the net (1), tensioned by a horizontal cable (3) between two posts (2). Auxiliary vertical posts (5, 25), higher than the post (2), support an auxiliary cable (8) tensioned above the cable (3), so as to create a window having adjustable shape and positioning above the net (1). At least two auxiliary nets (10, 11; 41-44), independently adjustable, hang from the cable (8). The cable (8) is also height-adjustable, independently on each post (5, 25) and obliquely, up to the height of the cable (3) and the post (2), so as to form a window (16; 46-48) and/or a passage (49, 50) of variable shape and positioning, between the auxiliary nets (10, 11; 41-44) and/or above the cable (8).

Abstract (de)

Es wird eine Zusatzvorrichtung für Trainingszwecke an einem Tennisnetz (1), welches zwischen seitlichen Pfosten (2) an einem zwischen diesen horizontal gespannten Seil (3) aufgespannt gehalten ist, beschrieben, mit an den seitlichen Pfosten (2) des Tennisnetzes (1) angeordneten vertikalen Zusatzpfosten (5, 25), die über die Pfosten (2) nach oben ragen und jeweils an ihrem freien Ende ein Zusatzseil (8) tragen, das über dem horizontalen Seil (3) aufgespannt ist, um mindestens ein in Grösse und Lage wählbar einstellbares Balldurchflugfenster über dem Tennisnetz (1) zu bilden. Dazu sind an dem Zusatzteil (8) mindestens zwei, vorzugsweise mehrere Zusatznetze (10, 11; 41-44) unabhängig vorhangartig verschiebbar aufgespannt und ist das Zusatzseil (8) an den Zusatzpfosten (5, 25) beiderseits unabhängig auch bis unterhalb der Höhe des Seiles (3) bzw. der Pfosten (2) in schiefe Lagen höheneinstellbar, um zwischen den Zusatznetzen (10, 11; 41-44) und/oder über dem Zusatzseil (8) Balldurchflugfenster (16; 46-48) und/oder Ballüberflugbereiche (49, 50) verschiedener Form und Lage zu bilden.

IPC 1-7

A63B 69/38

IPC 8 full level

A63B 69/38 (2006.01); **A63B 61/00** (2006.01); **A63B 69/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A63B 61/006 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 4204679 A 19800527 - KREUZMAN HARRY E [US]
- [A] DE 2638037 A1 19780309 - FERREIRA GODINHO MANUEL

Cited by

DE102005032247A1; GB2392100A; AU2008207294B2; EP2107924A4; WO2015014373A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0060485 A1 19820922; EP 0060485 B1 19840808; DE 3260516 D1 19840913; DE 8106783 U1 19810730; JP S58500238 A 19830217; WO 8203019 A1 19820916

DOCDB simple family (application)

EP 82101826 A 19820308; DE 3260516 T 19820308; DE 8106783 U 19810310; EP 8200047 W 19820308; JP 50102282 A 19820308